
Zakaj ne drugače?
Zelo se strinjam s pripombami tov. KORENA,

Pot na grič 2, zaradi mednarodne najbolj promet-
ne Dolenjske ceste, ki ni primerna — za štiristez-
no, saj je tako prenevarno. Nikakor ne bi smeli
dovoljevati, da tovornjaki s prikolicami vozijo
skozi RUDNIK, tik ob makd. pločniku, pa še z
brzino 80-100 km, ko je tam - naseljeno ozemlje.
Tik ob pločniku naj vozita le mestni in grosupelj-
ski avtobus.

Blizu cestne ograje je visoko nad cesto - cestna
svetilka, že skoro dve leti je ni več. Zaradi tega je
na Dolenjski cesti nekako 80 m pločnik v temi, ter
poleg še živa meja. Tako je tatn hoja za pešca v
večernih urah — neprijetna. Menim, da ni veliko
stroškov, da se zopet namesti svetilka.

Tov. Koren je omenil svetlobne cestne varnost-
ne oznake, kar je nujno. Dostavljam, da je po-
trebno namestiti še eno pri avtopostaji za RU-
DNIK in to pri Gasilnem domu. Učenci se s
popoldanske izmene Osnovne šole Oskarja Kova-
čiča - pozimi iz šole vračajo od 18. do 20. ure, ter
prav težko prečkajo cesto prek zebre. Zlasti to-
vornjaki imajo brezobzirne šoferje, ki se ne ozira-
jo na prehod in vožnjo z »nezmanjšano« brzino.
Saj sta se ravno na tem prehodu že pripetili dve
smrtni nesreči. Saj gre tam - za varnost pešcev!
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